
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 242
Hvad er årsagen til, at Naturturisme I/S har fået afslag på at sænke færgen
"Ærøsund", der skal bruges til naturturisme i det sydfynske øhav, mens der
tidligere er givet tilladelse til en forening i Glyngøre, der sænkede en minestry-
ger, en lodsbåd og en kampvogn, og vil ministeren tage initiativ til et møde
med Naturturisme I/S for at få afdækket sagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
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